
Sundhedsminister Astrid Krag (SF) har under en spørgetime i Folketinget kaldt ordningen for "en 
fornuftig prioritering".

"Når en patient fremviser sit blå EU sygesikringskort, så afregner behandlingsstedet direkte med de 
danske myndigheder, bortset fra eventuel egenbetaling," forklarer Astrid Krag.

Ovennævnte citat fra Astrid Krag passer ikke.

Min kone og jeg har prøvet det i Frankrig i sommeren 2012.

Min kone vred om på foden og vibesøgte den lokale læge. Værsgod at betale kontant end ikke Kredticard. 

Derpå til apotek efter krykker og støttebandage. Kontant dog kreditcard

Derpå til røntgenfotogtafering. Kontant dog kreditcard.

Tilbage til lægen med røntgenbillederne og nu til apoteket igen eftyer nye bandager som lægen så lagde. 
Igen kontant hos lægen og kreditkort på apoteket.

DET BLÅ KORT VAR MAN LIGEGLAD MED.

For en ordens skyld skal siges, at alle vore udgifter blev refunderet via SOS da vi kom hjem. Beløbet var ialt 
2055,17 kr. I mine øjne billigt i forhold til danske forhold og hurtigt.

Vi har selvfølgelig kopi af alle regninger hvis dette ønskes.

Derfor OM IGEN og lad være med at foregøjle befolkningen, at det er perfekt. Det er det ikke.

Venlig hilsen/Best regards
Borger
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